
Zápisnica zo stretnutia rady školy zo dňa 19.10.2023  

 

Prítomní:  

Ing. Igor Just – poslanec, delegovaný zástupca Mestskej časti Staré mesto,  

Mgr. Erik Illéš – zástupca za rodičov  

Mgr. Barbara Brooš Budišová– zástupca za rodičov 

Ing. Michal Prno – zástupca za rodičov  

Martina Rákocziová – učiteľka, za pedagogických zamestnancov 

Oľga Borovičková – vedúca ŠJ, za nepedagogických zamestnancov  

Mgr. Mariana Škandíková – riaditeľka školy, hosť 

 

Program:  

1. Privítanie všetkých členov rady školy  

2. Predstavenie školských aktivít a činnosti OZ Zámoček z roku 2023  

3. Pracovný plán školy na rok 2023/4 

4. Informácie ku krúžkovej činnosti, brigádam a organizácií vedenia MŠ a školskej rady  

5. Záver  

 

K bodu č.1 – Erik Illéš zvolal členov rady školy v novom zložení a privítal všetkých 

prítomných členov.  

K bodu č.2 – Pani riaditeľka poinformovala prítomných členov o školských aktivitách, ktoré 

prebiehali v predchádzajúcom roku. Spomenuli sa brigády a drobné opravy, do ktorých boli 

zapojení rodičia. V rámci činnosti OZ Zámoček sa poukázalo na kontribúciu pri revitalizovaní 

škôlky (oprava podlahy v prvej triede). 

K bodu č. 3 – V školskom roku 2023/24 sa plánujú kultúrno-vzdelávacie aktivity (kurzy, 

sezónne programy, vianočná besiedka), ktoré finančne podporí aj OZ Zámoček. V pláne je 

revitalizácie záhrady a inštaláciu preliezačky. Zakrývacie plachty  pieskovísk už zabezpečila 

MČ.  

K bodu č.4 – Riaditeľka školy informovala o krúžkovej činnosti, ktorá prebieha na pôde 

školy. Zmluvy, ktoré sa doteraz podpisovali prechádzajú pripomienkovaním zo strany MČ a 

budú podpísané v krátkom čase. V roku 2023/24 sa plánujú 2 až 3 brigády. V diskusii pri 

tomto bode bola spomenutá budúca voľba riaditeľa MŠ a taktiež koniec funkčného obdobia 

na Rady školy v roku 2024. 



K bodu č.5 – Členovia rady priebežne diskutovali k jednotlivým bodom. Diskusia prebiehala 

hlavne o rozvojových činnostiach a o stave budovy. Zasadnutie Rady školy skončilo o 17:00 

hod. Nasledujúci termín bol predbežne dohodnutý na jar v roku 2024. 

 

Uznesenia: 

Rada školy sa uzniesla na nasledovných bodoch:  

1. Zástupcovia materskej školy spoločne s OZ Zámoček sa budú usilovať o získanie 

dostatočných zdrojov na revitalizáciu záhrady (úprava zelene a výmena dopadovej plochy). 

2. OZ Zámoček sa bude uchádzať o financie, ktorými vo veľkej miere vykryje projekt novej 

preliezačky. 

 

 

V Bratislave 19.10.2023 

Zapísal: Mgr. Erik Illéš 

 

 


